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برپایی جشنواره ترویج زایمان 
طبیعی در کازرون

جشنواره ترویج زایمان طبیعی با همکاری واحد بهداشت 
ولیعصر  بیمارستان  و  درمان  و  بهداشت  شبکه  خانواده 
)عج( و با هدف آگاهی مادران باردار درخصوص تفاوت 
زایمان طبیعی و سزارین و اهمیت تغذیه نوزاد با شیر مادر 

در سالن اجتماعات این بیمارستان برگزار شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شبکه 
بهداشت و درمان شهرستان کازرون، در این آیین که با 
بهداشتی،  معاون  درمان،  و  بهداشت  شبکه  رئیس  حضور 
کارشناسان شبکه و بیمارستان و تعدادی از مادران باردار 
با  بهداشت  رئیس شبکه  علی محمدی  برگزار شد، دکتر 
و  استفاده  بر  بارداری،  دوران  مراقبت های  اهمیت  بیان 
بهره مندی از امکاناتی که مجموعه شبکه بهداشت در این 

زمینه فراهم نموده است، تأکید کرد.
خوبیار جعفری معاون بهداشتی شبکه بهداشت نیز ضمن 
اشاره به اهمیت سلامت مادران باردار در سیستم بهداشت 
و درمان بر انجام مراقبت ها توسط مراقبان سلامت تأکید 
و اضافه کرد: ویزیت مادر باردار توسط پزشک عمومی، 
در  متخصصان  سایر  و  عروق  و  قلب  زنان،  متخصص 
سونوگرافی  و  آزمایشات  انجام  همچنین  نیاز،  صورت 

ازجمله مراقبت های لازم دوران بارداری است.
از  نیز  خانواده  بهداشت  کارشناس  خورشیدی فرد  محبوبه 
مزایای تغذیه نوزاد با شیر مادر سخن گفت و افزود: تغذیه 
اولیه با شیر مادر، بر سلامت مادر و نوزاد تأثیر به سزایی 
داشته و این نوزادان در آینده از ضریب هوشی بالاتری 
مراسم، پکیج آموزشی  بود. در حاشیه  برخوردار خواهند 
مراقبت های دوران بارداری، جهت افزایش آگاهی مادران 

باردار، توزیع گردید.

لارستان
باحضورفرماندهانتظامیفارس؛

فرماندهی جدید انتظامی 
لارستان معرفی شد

با حضور فرماندار ویژه لارستان و فرمانده انتظامی استان 
فارس، فرمانده جدید انتظامی لارستان معرفی شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری 
ویژه لارستان در این مراسم که برخی از مسئولان، اعضا 
افسران و  از  معتمدین و جمعی  تأمین شهرستان،  شورای 
سربازان حضور داشتند، در حکمی سرهنگ داود امجدی 

به عنوان فرماندهی جدید انتظامی لارستان منصوب شد.
در این مراسم فرماندار ویژه لارستان در سخنانی با اشاره 
و  امنیتی  شاخص های  ازنظر  لارستان  شهرستان  اینکه  به 
این  داشت:  اظهار  دارد،  قرار  مناسبی  جایگاه  در  آرامش 
مشارکت  و  دینی  اعتقاد  بالا،  فرهنگ  از  ناشی  آرامش 

عمومی آحاد مردم در عرصه امنیتی و... است.
خواستار  همیشه  مردم لارستان  اینکه  بر  تأکید  با  حسنی 
همگرایی،  افزود:  بوده اند،  امنیتی  شاخص های  ارتقا 
همراهی و همدلی مردم، مسئولین، روحانیون و به خصوص 
اعضا شورای تأمین شهرستان، در افزایش امنیت لارستان 
گودرزی  سردار  نیز  پیش ازاین  است.  بوده  مؤثر  بسیار 
فرماندهی انتظامی استان فارس، محمدابراهیم روشن ضمیر 
مدیر  انصاری  صالح  شیخ  لار،  جمعه  نماز  ستاد  رئیس 
مجتمع علوم دینی اوز و فرماندهان سابق و جدید انتظامی 

لارستان نیز مطالبی را مطرح کردند.
حسین  سرهنگ  تلاش های  از  مراسم  این  در  همچنین 
دیندارلو فرماندهی سابق انتظامی لارستان هم با لوح سپاس 

و هدایایی تقدیر و تشکر به عمل آمد.
سرگرد  همچنین  مراسم  این  در  که  می گردد  اضافه 
پلیس  فرماندهی  جدید  رئیس  به عنوان  رستمی  ابوالفضل 
راهور لارستان منصوب و از خدمات سرهنگ عیسی والی 

رئیس سابق تقدیر شد.

خرمبید
بازدید کارشناس بنیاد مسکن 

فارس از طرح های توسعه 
روستای قصر یعقوب خرمبید

کارشناس مسئول نظارت و ارزیابی حوزه معاونت عمران 
بهسازی  اجرایی  عملیات  از  فارس  بنیاد مسکن  روستایی 

روستای قصر یعقوب شهرستان خرمبید بازدید کرد.
بنیاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مسکن استان فارس، محمدجواد آرایش مدیر بنیاد مسکن 
اینکه  بابیان  بازدید  این  حاشیه  در  خرمبید  شهرستان 
است  خورده  کلید  محرومیت زدایی  با  روستایی  عمران 
بنیاد مسکن درزمینه عمران و توسعه روستایی و  گفت: 
محرومیت زدایی از روستاهای شهرستان خرم پیشتاز است.
گفت:  خرمبید  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر  آرایش 
روستایی  توسعه  در  شاخص  شهرستان  خرمبید  شهرستان 
قصر  روستای  و  شهرستان  این  است،  فارس  استان  در 
یعقوب قابلیت های توسعه گردشگری روستایی دارد و در 
سال های گذشته زمینه توسعه گردشگری روستایی در این 

شهرستان فراهم شده است.
توسعه  کرد:  اضافه  خرمبید  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر 
به  می تواند  که  است  قابلیتی  روستایی  گردشگری 
افزایش درآمد و تأمین معیشت روستائیان منجر شود، ما 
روستایی  گردشگری  طرح های  معرفی  به  زمینه  این  در 
پرداخته ایم، روستای قصر یعقوب که مناظر بدیع طبیعی 
دارد می توان به عنوان روستای شاخص توسعه گردشگری 
که  روستاهایی  داشت:  بیان  او  باشد.  مطرح  طبیعت  در 
روزی محرومیت و عقب ماندگی مشخصه اصلی این مناطق 
بود امروز به برکت انقلاب اسلامی نماد آبادانی، پیشرفت 

و توسعه تبدیل شده اند.
روستایی، صدور  توسعه  با  داشت:  بیان  ادامه  در  آرایش 
اسناد مالکیت، واگذاری اراضی به متقاضیان، مقاوم سازی 
و بهسازی روستایی در این شهرستان، غبار محرومیت از 
چهره بخش عمده ای از روستاها زدوده شده و شهرستان 
رنج  گذشته  سال های  مضاعف  محرومیت  از  که  خرمبید 
می برد در مسیر توسعه و محرومیت زدایی قرارگرفته است.
این  ما  کرد:  اضافه  خرمبید  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر 
افتخار را داریم که در نهادی خدمت می کنیم که فلسفه 
وجودی آن با اندیشه ژرف بنیان گذار انقلاب اسلامی ایران 
و به فرمان تاریخی، ایشان در پی افتتاح حساب 100 آغاز 
به کار نموده است و همواره خدمت صادقانه و بی منت به 
مردم را سرلوحه فعالیت های خود قرار داده و رمز موفقیت 
خود را در خدمتگزاری و جذب قلوب مردم دانسته و به 
الهی  توفیق  افتخار کرده و آن را یک  این خدمتگزاری 
اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  وظایف  عمده  وی  می دانیم. 
داشت:  اظهار  و  کرد  تشریح  را  مختلف  حوزه های  در 
مطالعه و بررسی درزمینه تشخیص و تعیین نیازمندی های 
مسکن محرومان اعم از روستایی و شهری و فراهم آوردن 
موجبات اجرای آن با مشارکت و همکاری و خودیاری 
مردم و دستگاه های مختلف، تهیه طرح مجتمع های زیستی 
و واحدهای مسکونی ارزان قیمت و اجرای آنها تهیه زمین 
موردنیاز طرح ها و پروژه های بنیاد و آماده سازی آنها و 
کمک در جهت تأمین مصالح ساختمانی از طریق تولید 
و تهیه و توزیع آن ازجمله وظایف و کارکردهای بنیاد 

مسکن است.

استان خوزستان

اندیمشک
بیمارستان جدید در اندیمشک 

احداث می شود

نماینده مردم اندیمشک در مجلس شورای اسلامی گفت: 
گرفته  اندیمشک  برای  تختخوابی   100 بیمارستان  مجوز 
شهرستان  در  به زودی  طرح  این  اجرایی  عملیات  و   شده 

آغاز می شود.
هماهنگی  نشست  در  حسنوند  فریدون  ایرنا  گزارش  به 
افتتاح طرح های عمرانی بهداشت و درمان در فرمانداری با 
اشاره به اینکه این مجوز از طریق وزارت وزیر بهداشت 
است،  اخذ شده  اندیمشک  مردم  نیاز  رفع  برای  و درمان 
افزود: توسعه زیرساخت های بهداشت و درمان اندیمشک 

همواره در اولویت بوده و با پیگیری های انجام شده طی 
2 سال اخیر شاهد جهش خوبی در این خصوص بوده ایم.

)ع(،  علی  امام  بیمارستان  تخصصی  کلینیک  تکمیل  وی 
را  لور  کوی  شبانه روزی  مرکز  و  بیمارستان  اورژانس 

ازجمله طرح های مهم انجام شده دانست.
اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  رئیس 
این  شناور  جمعیت  و  اندیمشک  شهرستان  موقعیت  به 
در  درمان  و  بهداشت  به حوزه  اهتمام  لزوم  بر  شهرستان 
اندیمشک تأکید کرد و گفت: بیمارستان جدید شهرستان 
خدمات  توزیع  به منظور  و  مردمی  درخواست های  بر  بنا 
بهداشتی درمانی در مناطق مختلف و تسهیل دسترسی سایر 
مناطق به آن، احداث می گردد. حسنوند با انتقاد از برخی 
برای  کرد:  خاطرنشان  استان  درمان  و  بهداشت  متولیان 
منافع مردم اندیمشک با هیچ کس تعارف نداریم و برای 
دغدغه های مردم و رفع مشکلات آنها در حوزه بهداشت و 

درمان تمام تلاش خود را به کار گرفته ایم.
وی خاطرنشان کرد: در حوزه بهداشت و درمان تجهیزات 
ارائه  شده که خدمات  افزوده  مجموعه  این  به  نیز  خوبی 

شده به شهروندان را کیفی تر می کند.
امام  بیمارستان  مختلف  بخش های  توسعه  به  اشاره  با  وی 
علی )ع( به منظور ارائه خدمات بیشتر به مردم خاطرنشان 
کرد: بخش کودک و مادر نیز برای بیمارستان پیش بینی 

و به زودی اجرایی می گردد.
برنامه های  به  اشاره  با  هم  اندیمشک  شهرستان  فرماندار 
هفته دولت گفت: برخی طرح های حوزه بهداشت و درمان 

برای هفته دولت قابل افتتاح می باشند.
پیمان جهانگیری با قدردانی از پیگیری نماینده اندیمشک 
در تحقق طرح های مختلف بهداشتی و درمانی در شهرستان 
افزود: توزیع عادلانه خدمات در حوزه بهداشت و درمان 

از اولویت های نخست شهرستان بوده است.
وی اجرای طرح های مختلف در مناطق روستایی و شهری 
با  این روند  دانست و گفت:  این حوزه  را دستاورد مهم 

تلاش جدی ادامه خواهد داشت.
بیمارستان  اندیمشک خاطرنشان کرد: مشکلات  فرماندار 
رفع سریع تر  با  می شود  و تلاش  بررسی  الوار گرمسیری 

این مشکلات، این طرح نیز افتتاح گردد.
وی خاطرنشان کرد: با بهره برداری از این طرح جمعیت 
زیادی از بخش الوار گرمسیری و مسافران مسیر مواصلاتی 

از مزایای آن بهره مند می شوند.

استان بوشهر
500 میلیارد ریال برای عمران 

عالیشهر در حال هزینه است

بوشهر  عالیشهر  جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل 
و  زیربنایی  مطالعاتی،  پروژه های  اعتبار  مجموع  گفت: 
روبنایی در حال ساخت این شهر 500 میلیارد ریال است.

به گزارش ایرنا، علی مقاتلی در آئین تجلیل از خبرنگاران 
افزود: در این راستا امسال از محل منابع استانی 10 پروژه 
میلیارد  شش  و  عالیشهر  در  ریال  میلیارد   76 بااعتبار 
واقع  جدید  شهر  مشارکتی  پروژه  برای  نیز  اعتبار  ریال 
در شهرستان عسلویه مصوب شده است. وی یادآور شد: 
در هفته دولت امسال نیز عملیات اجرایی سه مدرسه در 

عالیهشر با 120 میلیارد ریال اعتبار آغاز می شود.
یک  یادشده  مدرسه  سه  بر  علاوه  داشت:  اظهار  مقاتلی 
مدرسه پارسال احداث و 2 مدرسه نیز تا مهره ماه احداث 
می شود که درمجموع با احداث این 6 مدرسه سرانه فضای 

آموزشی عالیشهر از 2.5 به 4.5 مترمربع افزایش می یابد.
در  مدرسه های  از  یکی  دولت  هفته  در  داد:  ادامه  مقاتلی 
با  حال احداث، پارک و مسیر دوچرخه سواری این شهر 
افزود: پروژه  افتتاح می شود. وی  اعتبار  میلیارد ریال   45
مجتمع فرهنگی و هنری عالیشهر نیز بااعتبار 70 میلیارد 

ریال دهه فجر امسال به بهره برداری می رسد. 
بوشهر  عالیشهر  جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل 
با ظرفیت 330  مترمربع و  این پروژه در 2 هزار  گفت: 
صندلی و بخش های مختلف و کارگاه های هنری احداث 
تفاهم نامه  قالب  در  همچنین  افزود:  مقاتلی  می شود. 
دانشگاه  و  عالیشهر  عمران  شرکت  استانداری،  مشترک 
علوم پزشکی بوشهر پارسال عملیاتی اجرایی مرکز جامع 
درمانی بهداشتی عالیشهر با 100 میلیارد ریال اعتبار آغاز 
شد. وی گفت: این مرکز که از سطح یک درمانگاه بیشتر 
و از بیمارستان کمتر است و ازلحاظ زیربنا به اندازه یک 
بهره برداری  به  بیمارستان 20 تختخوابی است سال آینده 

می رسد.
میلیارد   80 با  استخر  مجموعه  یک  داشت:  اظهار  مقاتلی 
این  بهره برداری شد که  عالیشهر  پارسال در  اعتبار  ریال 

پروژه از حیث کوتاه بودن زمان احداث رکورددار شد.
شد  بهره برداری  ماه   31 در  پروژه  این  شد:  یادآور  وی 
درحالی که عمر ساخت این نوع پروژه ها در سطح کشور 
جدید  شهر  ارتباط  در  مقاتلی  است.  سال  پنج  از  بیش 
عسلویه نیز گفت: این شهر که با مساحت 2 هزار هکتار 

طراحی شده عملیات زیرساختی آن در قالب فاز نخست 
در 22 هکتار در هفته دولت آغاز می شود. وی یادآور شد: 
طرح مطالعات فرهنگی و اجتماعی این شهر نیز به عنوان 

طرح پایلوت در کشور از 6 ماه پیش آغاز شده است.
مقاتلی ادامه داد: هدف از ایجاد این شهر جدید ساماندهی 

سرریز جمعیتی شهرهای عسلویه و نخل تقی است. 
شهرستان  در  واقع  جدید  شهر  محدوده  شد:  یادآور  وی 

عسلویه از روستای بستانو تا سهمو شمالی است.
سکونت  برای  جدید  شهر  این  اولیه  طرح  گفت:  مقاتلی 
120 هزار نفر طراحی شده ولی در طرح بازنگری جمعیت 

 کمتری در حدود 100 هزار نفر پیش بینی خواهد شد.

استان هرمزگان

کیش
معاوناموراقتصادیمنطقهآزادکیش:

کیش می تواند مرکز
الحاق اقتصاد ایران به 

اقتصاد جهانی باشد
جزیره  گفت:  کیش  آزاد  منطقه  اقتصادی  امور  معاون 
کیش می تواند مرکز الحاق اقتصاد ایران به اقتصاد جهانی 

باشد.
به گزارش خبرگزاری مهر، محمدرضا سعیدی در نشست 
خبری به تشریح اقدامات صورت گرفته در حوزه معاونت 
اظهار  و  پرداخت  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  اقتصادی 
آزاد  منطقه  سازمان  در  از حضور  بعد  کار  اولین  داشت: 
کیش شناسایی وضعیت موجود، پیرامونی و درونی منطقه 
آزاد کیش و بعدازآن شناسایی آسیب های سرمایه گذاری 
نفر   ۳۷۰ از  بیش  کار  این  برای  که  بود  منطقه  این  در 
ساعت وقت گذاشتیم و مشکلات را دسته بندی کردیم و 

برای رفع آنها برنامه ریزی کردیم.
وی افزود: بعد از بررسی های تیم جدید با تعداد کثیری از 
پروژه های فعال و غیرفعال سرمایه گذاری شده در منطقه 
 ۱۵۸ حدود  پروژه ها  این  از  و  شدیم  مواجه  کیش  آزاد 
پروژه که متعلق به بخش خصوصی است، بالای یک هزار 
متر هستند که همه آنها را به طور مختلف رصد کردیم و 
دیدیم که تعداد بسیاری از این پروژه ها از 15 سال پیش 
هنوز نیمه تمام مانده و برخی نیز به ۲۰ سال می رسد که 
مشکل  ایجاد  کیش  جزیره  برای  هم  بصری  ازنظر  حتی 

کرده است.
سعیدی با اشاره به اینکه نمی شود فقط به وضعیت گذشته 
رسیدگی کرد و برای آینده برنامه ای نداشته باشیم، افزود: 
می توانستیم به این پروژه ها ورود پیدا نکنیم؛ اما این کار 
را انجام دادیم و برای حل مشکل به پروژه ها ورود کردیم 
و این کار را همزمان با شناسایی فرصت های جدید انجام 
مدیرعامل سازمان  با همکاری  اقدامی که  اولین  و  دادیم 
منطقه آزاد کیش انجام شد تشکیل کارگروهی برای حل 

این مشکلات بود.
اقتصادی سازمان منطقه آزاد کیش شنیدن صدای  معاون 
سرمایه گذار، تسهیل در زمان پاسخگویی، حل مشکلات و 
افزایش رضایت سرمایه گذار و ارتقا سلامت اداری را از 
نام برد و افزود: به صورت  اهداف تشکیل این کارگروه 
قاطع عرض می کنم اگر کسی در حوزه معاونت اقتصادی 
خدایی ناکرده افرادی را که وارد تعاملات غیر سازنده و 
بحث فسادآور وارد شده اند به ما معرفی کند، فردای آن 
جد  به  و  بود  نخواهد  اقتصادی  معاونت  در  فرد  آن  روز 
معتقدم که بنیان توسعه، سلامت کارگزاران است، بنابراین 
انتخاب  متخصص  و  پاکدست  مدیران  از  را  خودم  تیم 
کردم. این مقام مسئول ادامه داد: بعد از تشکیل کارگروه 
در ابتدا مشکل مشترک و دوم مشکل اختصاصی هر یک 
به قدری  پروژه ها  این  از  بعضی  می کردیم،  پیدا  باید  را 
به  تا  باید وقت گذاشت  ماه ها  گاهاً  دارند که  پیچیدگی 
این  از  تا  مشکلات آنها پی برد، در حال حاضر به ۱۵۳ 

پروژه ها ورود کردیم.
مالی  بدهی های  قراردادها،  پایداری  عدم  گفت:  سعیدی 
پروانه های  در  مشکل  اقتصادی،  محیط  عوامل  از  ناشی 
ساخت، مشکلات حقوقی دست و پاگیر از مشکلات عمده 
پیچیده  آن قدر  پروژه ها  این  از  برخی  پروژه هاست،  این 
ما خارج شده  توان بخش حقوقی  از  دیگر  است که  شده 
است، به طور مثال برای پروژه شهر آفتاب که می گفتند 
ورود نکنیم، مجبور شدیم اعلام کنیم که این پروژه دیگر 

حق واگذاری واحدهای خود را ندارد.
وی افزود: برای برخی از پروژه ها در جست وجوی پیدا 
سرمایه گذاری های  جایگزینی  که  هستیم  کسانی  کردن 
موجود را داشته باشیم یعنی اگر یک سرمایه گذار نتوانسته 
پروژه خود را به پایان برساند در جست وجوی پیدا کردن 
بتواند جایگزین  توافق سرمایه گذار  با  کسانی هستیم که 

باشد که این پروژه از این وضعیت خارج شود.
سعیدی داشتن طرح توجیهی را برای پروژه های اقتصادی 
آتی الزامی دانست و افزود: پیش ازاین سرمایه گذاری که 
اعتبارسنجی  می کرد  ورود  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  به 
بود،  پروژه  میزان  از  انجام می داد کمتر  پروژه  برای  که 
تصمیم گرفتیم که این اعتبارسنجی را تغییر دهیم، بدین 
منظور پروژه را بدون داشتن طرح توجیهی به کمیسیون 
اقتصادی نمی بریم، یعنی حتی اگر سرمایه گذار بخواهد از 
منطقه آزاد  باید طرح توجیهی در  اقدام کند  هر مسیری 
در  که  مشکلاتی  از  بسیاری  چون  باشد،  داشته  کیش 
داشت  آن  به  بستگی  آن  از  بخشی  دارد  وجود  پروژه ها 
که طرح های توجیهی را قوی تر بررسی می کردیم و خود 

سرمایه گذار نیز باید اعتبار سنجی شود که این کار بسیار 
ساده ای نیست.

معاون اقتصادی سازمان منطقه آزاد کیش کاهش هزینه 
مجوز  دریافت  برای  روان سازی  ساخت،  دوره  تمدید 
اقتصادی  فعالیت های  اعتبار  مدت  افزایش  اقتصادی، 
جریمه  بخشیدن  و  بازرگانی  حوزه  در  سال  یک به سه  از 
و  دانست  گرفته  صورت  اقدامات  دیگر  از  را  دیرکرد 
افزود: با اقدامات صورت گرفته در ۴ ماهه اول سال جاری 
با چهارماهه اول سال گذشته ۲۵ درصد رشد  در مقایسه 

صدور مجوز فعالیت های اقتصادی را شاهد هستیم.
جزیره  همراه  تلفن  )اپراتور  کیش  تله  روی  افزود:  وی 
یک  به عنوان  هم  کسب وکار  یک  به عنوان  کیش( 
در  که  می دهیم  قول  شما  به  داریم،  تمرکز  زیرساخت 
آب وهوای  یکی  ببرید،  لذت  چیز  دو  از  کیش  جزیره 
خوب و جزیره زیبا و دو اینترنت پرسرعت، بر این اساس 
برنامه ریزی  ثانیه  بر  مگابایت   ۱۰۰ سرعت بالای  روی 
داریم. سعیدی با عنوان اینکه در حوزه بورس قرار است 
بورس بین الملل یعنی بورس با پایه ارزی در منطقه آزاد 
کیش تأسیس شود، گفت: این بورس در دبیرخانه شورای 
عالی مناطق آزاد به تصویب رسیده است و با رایزنی هایی 
که با بورس تهران انجام دادیم قرار است آیین نامه آن در 

دولت هم به تصویب برسد.
معاون اقتصادی سازمان منطقه آزاد کیش به وجود آمدن 
مشکلاتی توسط برخی بخشنامه های دولت در پروسه ثبت 
ایام  این  افزود: مسئله ای که در  سفارش کالا خبر داد و 
وقت ما را بسیار گرفت این بود که به خاطر ویژگی های 
تدوین  به  مجبور  دولت  کشور  اقتصادی  شرایط  فعلی 
یکسری آیین نامه ها و بخشنامه ها بود که بخشی از ترکش 
این آیین نامه ها به منطقه آزاد نیز رسید، بخشی از آن را 
به نحوی که  می کردیم  پیگیری  و  می کردیم  رایزنی  باید 
این گونه  پیگیری  برای  کیش  آزاد  منطقه  مدیران  برخی 
مسائل اغلب اوقات در تهران حضور داشتند، بحث ثبت 
سفارش از موضوعاتی بود که باید برطرف می شد، مجبور 
دبیرخانه  دولت،  وزارتخانه ها،  با  کار  این  برای  بودیم 
تعامل  و  رایزنی  مجلس  و  آزاد  مناطق  عالی  شورای 
داشته باشیم که برحسب ارتباطات خوبی که داشتیم این 

مشکلات مرتفع گردید.

استان کهگیلویه و بویراحمد

نمایندهمردمشهرستانهایبویراحمدو
دنادرمجلسشورایاسلامی:

فرآیند شهرستان شدن 
مارگون در مرحله نهایی است

مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
بخش  شدن  شهرستان  فرایند  گفت:  اسلامی  شورای 
نیز وارد  نهایی رسیده و بخش لوداب  به مرحله  مارگون 
به شهرستان شدن  تبدیل  برای  اجرایی  مرحله عملیاتی و 
شده است. به گزارش ایرنا، بخش های لوداب و مارگون از 
مناطق پرجمعیت و باقابلیت های توسعه ای گوناگون است؛ 
کیلومتری   60 حدود  فاصله  در  و  محروم  درعین حال  اما 

یاسوج مرکز کهگیلویه و بویراحمد واقع  شده اند.
جمعیت بخش لوداب بر اساس سرشماری عمومی نفوس 
و مسکن سال 1395 حدود 14 هزار نفر و جمعیت بخش 

مارگون نیز 26 هزار نفر اعلام  شده است.
بخش های  اداری  شورای  نشست  در  زارعی  محمد  غلام 
پرونده  داشت:  اظهار  بویراحمد  لوداب  و  مارگون 
سیاسی  کمیسیون  در  مارگون  شدن  شهرستان  به  مربوط 
طرح  افزود:  وی  است.   تصویب  شده  دولت  دفاعی  و 
جامع تقسیمات کشوری موضوع شهرستان شدن مارگون 
از  نفر   120 امضای  با  نیز  نامه ای  و  انداخته  تأخیر  به  را 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی برای وزیر کشور مبنی 

بر شتاب بخشی به فرآیند این طرح ارسال شده است. 
مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
بیان کرد: موضوع شهرستان شدن بخش  اسلامی  شورای 
کار  دستور  در  نیز  بویراحمد  شهرستان  توابع  از  لوداب 

قرارگرفته و مطالعات لازم در حال انجام است. 
طرح  ریال  میلیارد   500 هم اینک  کرد:  عنوان  زارعی 
راه سازی در بخش مارگون و 300 میلیارد ریال طرح در 

حوزه راه روستایی در بخش لوداب در حال اجراست. 
 60 اتصال  برای  ریال  میلیارد  هزار   2 داشت:  اظهار  وی 
ملی  جاده  به  بویراحمد  لوداب  بخش  جاده  از  کیلومتر 
مردم  برخورداری  پاتاوه- دهدشت هزینه شده که سبب 

این بخش از راه ارتباطی مناسب شد. 
زارعی گفت: درحالی که راه های ارتباطی بخش لوداب تا 
خطرناک  پیچ های  دارای  و  باریک  نامناسب،  پیش ازاین 
مردم  به  شده  ارائه  خدمات  داشت:  اظهار  وی  بود.  
بخش های مارگون و لوداب در زمینه های مختلف در پنج 
و  نیست  آن  از  پیش  دوران  با  قابل مقایسه  گذشته  سال 
دولت  شایسته  تلاش های  قدردان  بیش ازپیش  باید  مردم 

تدبیر و امید باشند.

بهمناسبتسالروزشهادتامامجواد)ع(صورتگرفت؛
برپایی شب شعر در نی ریز

آئین بزرگداشت مراسم سالروز شهادت امام جواد )ع( با برپایی شب شعر و مداحی در نی ریز 
برگزار شد.

مسئول  نصیرزاده  محمدجواد  مراسم  این  ابتدای  در  مقدسی: علیرضا خبری/ سرویس
برگزاری مراسم عزاداران حضرت جوادالائمه )ع( ضمن عرض تسلیت اظهار کرد: این مراسم 

بیش از ۱۰ سال است که در سالروز شهادت امام جواد )ع( در این بیت برگزار می شود.
در این مراسم باشکوه که با استقبال پرشور مردم و مسئولین همراه بود، شاعران اشعار خود را در 

موضوع امام جواد )ع( برای حضار قرائت کردند.


